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Riells del Fai 
Fi de la suspensió 
de la concessió de 
permisos d'obres 
L'any passai degut a l'aparidó d'es-
querdes en diferents habitatges de 
Riells es va suspendre la concessió de 
permisos d'obres temporalment fins 
que s'ha n'hagués fet un estudi tèc-
nic. Pel que sembla ja es deu haver 
resolt, i es deu conèixer la causa i l'a-
bast deis moviments que fan que 
apareguin aqüestes esquerdes; ja es 
torna a construir. Tenir el pöble sense 
poder obtenir permisos d'obres en 
terrenys que teòricament són urba-
nitzables no fan res més que deva-
luar-ne el seu valor, això sí, no es 
refiecteix a l'impost de béns i immo-
bles. 

Retallades 
pressupostàries 
A Riells ja hi estem acostumats, 
espero que no ho retallin més. Ep!, 
se'n podria aprendre de l'experiència 
per aplicar-la arreu, encara que no 
ser si tothom seria tant dòdi com per 
anar-se empassant totes les retalla-
des. No m'agradaria fer-me pesat 
anomenant tot allò que un passat no 
massa llunyà disposàvem al pöble i 
ara actualmentja notenim. En quan 
ensenyament ens hem de desplaçar 
tres quilòmetres fins el pöble veí de 
Bigues per tenir escolaritzadó a la 
llar d'infants, infantil, primària i 
secundària. De la mateixa manera 
ens hem de desplaçar eis mateixos 
tres quilòmetres per tenir assistència 
mèdica primària. Si això mateix s'a-

pliqués en altres indrets es podria 
abaixar la factura de serveis tant 
bàsics com aquests i que representen 
un pessic prou important dels pres-
supostos del nostre país. Ara, com ja 
he dit, no crec que a tot arreu s'ho 
prenguessin tant bé. 

Encara que estiguem en retallada 
pressupostària s'ha anunciat que 
s'invertiran 466.103 € finangats per 
l'Agènda Catalana de l'Aigua, ACA, 
i de l'empresa que la comercialitza, 
Sorea. En prindpi semblarla una 
bona inversió, però es tracta de des-
calcificar ¡'aigua .que es pren dels 
pous arran de la riera Tenes i que 
està carregada de calci en forma de 
guix i tot allò que es pugui filtrar en 
eis pous de l'aigua que baixa per la 
riera, és a dir, tot allò que riu més 
amunt s'hi deixa anar. La demanda 
d'aigua potable al poblé ha anat 

creixent al llarg dels anys, i des que 
es van posar en marxa aquests pous 
ja no s'han patit restriccions d'aigua 
en època estival. La quantitat es va 
solucionar, però no la qualitat, ja que 
aquesta aigua, per molt que aigú 
digui que és potable, no es pot fer 
servir ni per beure ni per cuinar, i ben 
just per la neteja personal. Tant és 
així que després de les queixes dels 
veins ja no la bombegen al cent per 
cent sinó que la barregen annb l'ai-
gua procèdent de Vallderròs. 

No valdría més connectar la xarxa a 
la del Ter-Llobregat que passa pel 
pöble veí? 

Defuncions 
Josep Prat i Roura 

Carles Bachs 

MAGATZEM 
Sal de mar ¡ mineral 
Aigua mineral natural 
Carbó vegetal 
Pellets de fusta 

M T í j T T I V C T 
Estufes 
Calderes 

TRAaAMENT D'AIGUA 
Descalciflcadors 
Osmosis 
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